
 

ACTA DEL CONSELL EDUCATIIU MUNICIPAL (CEM) DE SALT – 19 d’octubre de 2022 

 
Sessió: Ordinària 
Lloc: Ins. Vallvera 
Data: 19 d’octubre de 2022 
Hora d'inici: 17:38h. 
Hora d'acabament: 19:20h 
 
Assistents  

President: Fermí Cunill Garcia, Vice-President del CEM 

 

 Representants sector Ajuntament 
 

Lluïsa Blanch Fulcarà - Grup Municipal PSC-CP 

Cristina Sibina i Nogué – Grup municipal Ips - CUP 

 

 Representants sector Directors centres públics i Titulars centres concertats 

 

Xavier de Vega Soler- Director Escola Silvestre Santaló 

Natàlia Nadal – Directora de l’Escola La Farga 

Xavier Serra – Director Ins. Salvador Espriu 

Jaume Salomó Munuesa - Director Escola Les Deveses 
Francesc Luque – Director Les Arrels 
Lourdes Triadó Trafach- Directora CFA Les Bernardes 

 

 Representants sector Professorat 
 

Assumpció Marco - Escola La Maçana 
Cristina Riu – Escola El Pla 

Carme Gutiérrez – Escola El Gegant del Rec 

 

 

 Representants sector PAS - PAE 

 

Fina Martínez Domènech – Escola Silvestre Santaló 

Fina Bellapart Ferrer – Institut Salvador Espriu 

Mònica Saguer Batlle - Institut Salvador Espriu 

 

 Representants sector Famílies 

 

Mostafà Shaimi – AFA La Farga 

Esther Roca Casas – mare 

 

 Representants sector alumnat 
 

 Representants altres àmbits educatius 



 

Taula Entitats Sector Social - Mònica Gibanel (Casal dels Infants) 
Taula Entitats Sector Social – Laia Sancho (Nou Sol) 
 

 Convidats 

 

Eva Rigau – Directora Institut Vallvera 

Eva Aynó – Directora EB El Carrilet 
 

 Altres assistents 

 

Meritxell Viu - Tècnica Projectes d'Educació 

 

 Secretària 

 

Núria Sala – Tècnica d’Educació Ajuntament de Salt 

 S'excusen 

 

Esther Company– Escola Mas Masó 
Margarita de Arquer Carreras – Grup Municipal JxS 

Escola Música Moderna de Girona –Montserrat Cristau 

Teta Juncà Cadena –FEDAC Salt 
M. Àngels Ferrer Camps – Escola bressol El Lledoner 
Mariona Casals – Directora Pompeu Fabra 

Pilar Figueras – Directora Ins. Salvador Sunyer 
 

 
1. Presentació projecte INS Vallvera 

 
2. Benvinguda i aprovació de l’acta anterior 

S’inicia el CEM a les 17.15h amb la presentació del projecte de l’INS Vallvera de l’Eva 
Rigau, la benvinguda per part del Regidor d’Educació de Salt, Min Cunill, aprovació de 
l’acta de la sessió anterior i a continuació inicia l’explicació sobre les informacions 
generals i municipals, seguint la presentació adjunta. 

3. Renovació dels membres del CEM 
 

Min. Exposa que després de dos anys s’han de renovar els membres del CEM. S’informa 
que els membres han de formar part del consell escolar de centre i que, per aquest 
motiu, dies enrere, vam sol·licitar als centres que ens fessin arribar la darrera acta del 
consell escolar de centre. Hi ha centres que ja han mostrat interès en formar part del 
CEM, però atès que, tot i així, falten membres per completar els representants de cada 
sector, es sol·licita als membres que facin arribar a l’àrea d’ensenyament de 
l’Ajuntament de Salt si hi ha algun membre interessat en formar part del CEM. 
 



S’estableix que, dins del sectors de direcció, professorat i alumnes, hi ha d’haver un 
representant d’una escola bressol, 3 de l’escola pública, 1 escola concertada, 2 instituts 
i 1 escola d’adults.  

En Xavier Serra exposa la dificultat per trobar alumnes atès que només poden ser 
alumnes de secundària. Diu que al consell escolar de centre de l’Espriu n’i hi ha 4, l’Eva 
afegeix que al Vallvera n’hi ha 4 més. Considera que s’hauria de fer arribar als alumnes 
quin és el seu paper dins el CEM. Consultaran si volen formar-ne part.  

Min: exposa que el 30 de novembre és la data límit per convocar la comissió permanent 
per poder designar els membres definitius que representaran cada sector del CEM. 

4. Informacions generals i informacions municipals 
a. Valoració inici de curs 22-23 

Min: Menciona les novetats en el procés d’inscripcions. Aquest curs s’ha aplicat el nou 
decret que regula la distribució de l’alumnat entre els centres, tenint en compte 
l’alumnat NESE A i NESE B.   

Lourdes: fa una aportació sobre les dades dels matriculats d’aquest anys a la CFA Les 
Bernardes.  Han augmentat molt els matriculats. Explica que seria diferent si es 
respectés els períodes d’inscripció, però al matricular-se a l’Escola d’Adults al llarg del 
curs, quan l’alumne te la necessitat d’estudiar, suposa una llista d’espera de 100 
persones aproximadament, sobretot pels cursos d’alfabetització i català. En el moment 
que hi ha una baixa, de seguida compten amb les persones que estan en llista d’espera. 

Explica que també venen molts joves de 16 anys que no poden continuar estudiant a 
l’institut perquè després d’uns anys tornen del seu país d’origen. 

b. Pla de Millores d’Oportunitats Educatives 

Min: menciona el pressupost destinat a cada una de les mesures. També el pressupost 
del Pla Català de l’Esport. Aquest nou curs que entra, els diners aniran directament a 
l’Ajuntament.  

En Xavier Serra diu que seria interessant que es considerés que no només es tingués en 
compte el monitoratge per dur a terme l’activitat, sinó també el material per fer 
l’activitat. La Núria explica que l’aportació econòmica del Pla Català de l’Esport  s’ha de 
destinar a planificar activitats de lleure esportiu. En el cas que un centre no hagi esgotat 
tota la dotació i disposi de romanent, a final de curs podrà fer compra de material 
esportiu, sempre amb consulta prèvia a la coordinadora del PEE-PMOE de l’ajuntament,  

En Xavier considera que s’haurien d’iniciar els tallers de PMOE a l’octubre i no al gener, 
malgrat és coneixedor que està lligat a l’addenda. Diu que s’hauria de fer arribar al 
departament, donat que iniciar al gener no té sentit. 

c. Novetats menjadors escolars 



Min: informa que en els menjadors s’ofereixen 4 menús i que aquest any es tornen a 
oferir 6 dinamitzadors per l’espai de migdia, malgrat l’Ajuntament n’ha sol·licitat 8, un 
per cada escola pública. 

Xevi de la Vega proposa que els dinamitzadors rotin anualment per totes les escoles 
donat que, malgrat hi ha més volum de nens i nenes en escoles de 2 línies, els alumnes 
de les escoles  d'una línia també tenen dret a gaudir-ne. No considera just que els 
centres d’una línia no tinguin dinamitzador. Afegeix que l'any passat ja en van quedar 
exclosos i que ja s’havia demanat en reunions  anteriors aquesta. La Cristina Riu 
comparteix aquesta proposta. Diu que potser hi ha determinats centres, per l’elevat 
nombre de nens no puguin prescindir d’un dinamitzador, però en canvi, hi ha d’altres 
que es podria valorar no tenir-ne sempre, que depèn dels alumnes de la ràtio. 

La Cristina Sibina consulta si l’Ajuntament de Salt te previst assumir la gestió dels 
menjadors escolars, actualment gestionats pel Consell Comarcal del Gironès.  

Hi ha una demanda general per part de direccions del certificat del menú halal. Hi ha 
famílies que el sol·liciten. Els centres no disposen d’aquest certificat i afirmen que el 
Consell Comarcal no l’està facilitant. 

Min:  Des de l’ajuntament farem consulta al Consell Comarcal per desencallar aquest 
tema i seguir amb el procediment acordat a la comissió de menjadors.  
 

b. Incorporació nous menús menjadors escolars 
 
El Regidor Min C. informa que fins ara s’oferien 2 menús als menjadors de les escoles de 
Salt. Aprofitant la nova licitació que s’ha fet des del Consell Comarcal per renovar la 
contractació del servei de càtering, s’han fet algunes aportacions als plecs de clàusules, 
prèviament recollides a través dels consells escolars dels centres. Alguns aspectes 
s’hauran d’acabar de treballar a una reunió que es farà al mes de març amb el Consell 
Comarcal. Pel que respecta als menús escolars, i perquè quedi millor reflectida la 
diversitat existent a Salt, aquest curs s’ofereixen 4 menús: el basal, sense carn, halal i 
l’ovovegetarià.  
 

5. Estat del Pla Educatiu 22-23 
Veure la presentació adjunta al correu. 
 

6. Comissió Participativa de la taula de planificació local 
En Min explica que s’ha creat la Comissió participativa de la taula de planificació local   
per tractar la zonificació. Diu que s’han contractat dos assessors experts en segregació i 
zonificació escolar per a fer un estudi de la situació del municipi. 
 

7. Grups de treball del CEM – Pla de Treball 22-23 
 
S’exposa que davant la creació de la comissió de la taula participativa , s’han 
reestructurat els grups de treball i que n’hi ha dos que queden suspesos donat que són 
temes que ja es treballen a la comissió. La Lluïsa diu que no ha estat informada que passa 



si desapareix un grup de treball. Comenta que li agradaria formar part d’algun altre grup 
de treball. 
 
GT EDU360 

En Jaume pregunta pel nombre de sol·licitants de Juguem? Que hi ha en llista d’espera, 
donat que li sorprèn que només hagi tocat 26 alumnes en tot el centre tenint en compte 
que s’oferten 500 places. En Min explica que, un cop s’inscriuen les famílies, es genera 
un llistat i després es fa un sorteig i, per aquest motiu, potser que hi hagi escoles que 
tinguin més nens/es que d’altres. 

En Jaume proposa disposar del llistat d’espera del centre per tal de tenir-ho en compte 
a l’hora de seleccionar els alumnes que duran a terme tallers PMOE. 

S’exposa que hi haurà continuïtat en el projecte Migdia, que aquest any s’ofereixen 6 
dinamitzadors. Que properament convocarem els coordinadors de menjador per la 
reunió d’inici del projecte. 

La Mònica Gibanel diu que hi ha entitats que no s’han registrat perquè no es senten 
identificades amb el nom del portal, donat que no entenen les accions socioeducatives 
que fan fora l’horari lectiu com una activitat extraescolar. 

Es recorda la importància de registrar-se donat que si ha de resultar útil per a les 
famílies, cal que les entitats/empreses s’encarreguin d’actualitzar la guia. 

Es comuniques les properes dates a tenir en compte: 26 d’octubre GT 360. La Cristina 
Rius diu que ja havia comunicat en una altra ocasió que resulta complicat venir perquè 
coincideix amb el seminari. Diu que la tercera i quarta setmana de cada mes no poden i 
suposa estar fora del centre tot el dia.   

GT SALT VILA ACOLLIDORA I EDUCADORA 

Cristina Riu diu que la gimcana no va ser productiva i que s’hauria d’haver avisat amb 
antelació si seguia en peu o no malgrat l’avís de pluja. Diu que en el seu centre hi ha 
alguns docents que no van anar perquè no sabien si seguia en peu l’activitat. Diu que la 
part que van treure més profit és a la segona part de l’activitat. 

Es comuniquen pròximes dates a tenir en compte de la proposta formativa. Del 24-28 
d’octubre és el període que s’obre per tal d’explorar la guia i fer l’activitat 
d’autoavaluació. El 18 d’octubre s’efectuarà el III fòrum educatiu. S’explica com 
s’organitzarà l’activitat. 

 

La Secretària     El Vice-President 
 
 
 
 
 

Núria Sala      Fermí Cunill 


